
Referat faumøte 10. November 2022 

 

Fremmøtte: Marita fra Gullhaugen steinerbarnehage, Anne, daglig leder, Carine og Isak. Elin kom på 

slutten av møtet.  

1. Innkalling godkjent 

 

2. Daglig leder orienterer:  

Byggesaken går som forventet. Det har regnet mye og det ble noen forsinkelser pga ras. 

Cathrine W er ansatt som 6.klasselærer. Det er også satt inn en assistent i 6. klasse som følge 

 av aktivitetsplikt ifbm §9-a. 

Fotballbanen blir mye brukt. 7. klasse henger mer enn de leker, noe som er normalt for  

  alderen. 

Skolen har ikke hørt noe mer ang. Motorveien. Det skal være en støymåler. Hva viser 

          støymåleren? Bør det måles i flere ganger i forhold til vær? 

Nye vikarer som skal bli kjent ved skolen og våre rutinger. Det fungerer bra. 

 

3. Foreldrebetaling til Foreldreforeningen har begynt å komme inn. Til nå her 45 betalt med 

Vipps og 19 har betalt til konto. Til nå har det kommet inn 23 040 kroner. 

 

4. FAU har fått ny kasserer. Det er Victoria Nyengen fra 2. trinn som har sagt ja til vervet. 

 

5. Julemarkedet: 

Vaktlister er sendt ut 

Jobben frem mot markedet går greit. 

Det skal undersøkes om hvordan det skal gjøres med parkering. 

 

Neste FAU-møte blir torsdag 1. desember. 

 

 

 


